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Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 17 januari 2024 

Närvarande: 

Kerstin Sandelius (PRO) 

Karin Lund (SPF) 

Eva Lindencrona (SPF) 

Marjo Skog (PRO) 

Karin Hanqvist (PRO) 

Inger Edvardsson (PRO) 

Lena Jonker (SPF) 

Margareta Lind (SPF) 

Karin Månsson (SPF) 

 

Tjänstemän: 

Caroline Blomberg-Ohlström, avdelningschef äldreomsorg 

Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 

sekreterare 

Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller, avdelning ekonomi, lokal 

och stadsmiljö  

Isabella Westerlund Rashidi, trygghetssamordnare, deltar delar av mötet  

 

Förhinder: 

Ester Mogensen (SPF) 

Tidpunkt: 

Onsdag den 17 januari 2024, kl. 14.30 

Plats: 

Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  
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onsdag den 17 januari 2024 

 

Val av ordförande och vice ordförande  

Karin Lund och Karin Hanqvist nomineras som ordförande och vice 

ordförande. Rådet väljer Karin Lund till ordförande och Karin 

Hanqvist till vice ordförande under 2024. 

 

Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns med ett tillägg under övriga frågor.  

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Pensionärsrådets arbetsformer och tider för sammanträden 

2024 

Sammanträdestider fastställs 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Rådet framför att snöröjningen har förbättrats i jämförelse med 

tidigare år. Rådet kan dock konstatera att det fortfarande finns 

områden där snöröjningen kan förbättras. 

 

Rådet framför att ”Tyck till” appen fungerar väl för att skicka in 

synpunkter och att det som rapporteras åtgärdas skyndsamt.  

 

Tema- trygghet  

Förvaltningens trygghetssamordnare, Isabella Westerlund Rashidi, 

håller ett föredrag om stadens trygghetsarbete, 

trygghetssamordnarens uppdrag och vad som skett i förvaltningen 

under 2023. Isabella redovisar även vilka fokusområden som 

prioriteras under 2024. 

 

Rådet ställer frågor gällande att de läst att bedrägerier mot äldre 

ökat och undrar hur förvaltningen arbetar gällande detta. 

Förvaltningen besvarar att det finns en etablerad samverkan med 

polisen som är välfungerande.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde 25 januari 2024 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 2: Nytt medborgarförslag om att rusta upp fotbollsplanen 

vid Vidängsparken  
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BRO 2024/2  

Rådet ställer sig positiva till förslaget. 

 

Ärende 3: Verksamhetsplan 2024 med bokslut  

BRO 2023/538 

Rådet ställer sig övervägande positiva till verksamhetsplanen för 

2024.  

 

Rådet önskar lyfta några särskilt positiva punkter:  

- Att förvaltningen ska se över möjligheten att etablera 

resursteam även inom hemtjänstverksamhet 

- Kompetens i svenska språket. Rådet framför att de är 

positiva till att förvaltningen ska genomföra en 

omvärldsbevakning  

- Förebyggande arbete genom att använda vårdcentraler för 

att nå ut med information till äldre  

- Belysa samverkan mellan region och kommun  

- Metodrum för att utveckla kompetensen inom 

äldreomsorgen 

 

Rådet ställer sig även positiva till de budgetjusteringarna som 

nämns för biologisk mångfald och naturvårdande insatser 

 

Rådet vill att förvaltningen ser över om dispositionen kan justeras i 

verksamhetsplanen. Förvaltningen besvarar att dispositionen följer 

det verksamhetssystem som finns i staden och att detta inte kan 

justeras. Rådet vill att förvaltningen ser över hur äldreperspektivet 

ska beaktas vid nybyggnation av bostäder och stadsmiljö.  

 

Rådet inkommer med frågor gällande trygghetspunkter och 

skyddsrum. Förvaltningen hänvisar till stadens hemsida samt MSB.  

 

Rådet vill även ha ett förtydligande gällande Brommasamtal. 

Förvaltningen besvara att det är en metod för att kartlägga den 

psykosociala arbetsmiljön hos medarbetare. Denna har främst 

använts inom enheter som arbetar med myndighetsutövning.  

 

Ärende 5: Redovisning av medborgarundersökning 2023  

BRO 2023/536  

Rådet konstaterar att det är en låg svarsfrekvens.  

 

Ärende 6: Svar på skrivelse gällande helhetsbegrepp för 

framkomligheten i Bromma från Moderaterna och 

Kristdemokraterna  

BRO 2023/525 

Rådet framför önskemål att förvaltningen tar ställning även att 

beslutanderätten inte ligger hos förvaltningen. Förvaltningen 
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besvarar att ett ställningstagande inte är möjligt utifrån att 

förvaltningen inte har rådighet över utfallet.  

 

Ärende 7: Trygghetsvandringar i Mariehäll och Alvik 2023  

BRO 2023/555 

Rådet ställer sig positiva till trygghetsvandringarna. De framför 

förslag att anordna fler mörkerpromenader för äldre, dels för 

trygghet men ven för trevlighet.  

 

Förvaltningens rapport   

Avdelningschef Caroline Blomberg Ohlström informerar vad som 

är pågående inom avdelning äldreomsorg.  

 

Stort fokus ligger på införandet av heltid som norm och minska 

andelen timavlönad personal. Avdelningen har haft besök från en 

chef som arbetat med att införa heltid som norm i flera kommuner. 

Denna föreläsning gav inspiration gällande hur schemaläggning kan 

göras och vad detta innebär för medarbetarna. Det ska skapa 

attraktiva arbetsvillkor och ökad kvalité i utförandet av insatser.  

 

Arbetet är omfattande och det kommer ta tid för att nå en 

heltidsorganisation.  

 

Avdelningen kan konstatera att arbetar har påbörjats och att positiva 

effekter syns genom att fler som efterfrågat en heltidstjänst har fått 

detta.  

 

Rådets rapporter 

Rådet informerar att de ska ta upp arbetet som kontaktpersoner för 

äldreomsorgens verksamheter.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera. 

Övriga frågor 

Rådet framför att de sett att Björklunds hage inte kommer vara kvar. 

Förvaltningen vill förtydliga att det inte finns någon annan intention 

hos stadsdelsförvaltningen än att verksamheten ska finnas kvar och 

att stadsdelsförvaltningen ska stödja detta. 

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 14 januari 14.30 

 

 

 


